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    Lucrările şedinţei ordinare ale consiliului local  au început la orele 9,00.  
              Sedinta se desfasoara la sala de sedinte a consiliului local la care sunt 
prezenti toti cei ii consilieri.                         
              La sedinta participa  de drept  primarul si secretarul  comunei.                     
D-na secretar supune spre aprobarea consilierilor   procesul verbal al şedinţei 
anterioare care a  fost  studiat de toţi consilierii si nemaifiind obiecţiuni de făcut, 
consilierii prezenti  aproba procesul verbal al sedintei anterioare in unanimitate 
de voturi.           

    Sedinta Consiliului local a fost convocata prin Dispozitia Primarului 
nr.146/17.05.2016.  

     D-nul  consilier Mihalcea Ioan - presedinte de sedinta  - propune 
consilierilor urmatorul proiect al ordinei de zi:    
              1.-Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului de venituri si 
cheltuieli pe luna mai 2016; 
              2.-Proiect de hotarare privind  aprobarea  dezmembrarii terenului din 
tarlaua 17 parcela 427-teren intravilan din domeniul privat al comunei Balteni; 

                 Nu mai sunt alte propuneri privind ordinea de zi, si consilierii  o 
aproba in unanimitate de voturi. 
             Se prezinta primul punct  al ordinei de zi   si se da cuvantul  d-nului 
presedinte al  comisiei pentru a prezenta raportul comisiei de specialitate care 
este favorabil iar raportul compartimentului de resort este prezentat de d-na 
Hutu Liliana – referent contabil. D-ul Primar prezinta Expunerea  de motive la 
proiectul de hotarare privind aprobarea rectificarii bugetului de venituri si 
cheltuieli pe luna mai; 
              Dupa prezentarea materialului de la primul punct, consilierii sunt rugati 
sa ia cuvantul. 
     D-ul Primar roaga pe d-na contabila sa vina si cu alte completari daca e 
cazul privitor la rectificarea bugetului. 
               D-na contabila arata ca  aceasta  rectificare bugetara  a fost necesara 
din doua motive, in primul rand pentru faptul ca  sunt venite sume  pentru 
Scoala Balteni in urma concursului castigat iar in al doilea rand  trebuie sa va 
comunic ca vom duce bani de la alte capitole la capitolul privind alegerile 
deoarece au fost prevazute sume insa stiind ca aceste cheltuieli sunt suportate 
din bugetul statului , s-au cheltuit toti banii, nu s-a avut in vedere deplasarile 
membrilor biroului electoral de circumscriptie si diurnal, care , conform legii 
tgrebuie platite din bugetul local. 
                  D-ul consilier Coropcianu Vasile in cuvnatul sau doreste sa intrebe 
ce vor face scoala cu acesti bani primiti. 



  D-ul primar ii raspunde d-ului consilier ca  si-au propus 
modernizarea corupului de scoala  de la deal, in sensul ca se va transforma o 
camera in  baie  iar celelate camere se vor igieniza, vor pune parchet si gresie. 
D-n a contabila arata ca in adresa primita de la scoala Balteni se specifica ca vor 
procura aparatura electronica pentru dotarea salilor de curs si in general a 
scolilor din satul Balteni si Balteni Deal. 
  D-ul consilier Leahu Gheorghe arata ca este de acord cu proiectul 
de hotarare si ca acesta e un lucru bun ca se mai aduc bani in comuna si pe 
aceste căi, indiferent pe ce ii cheltuie sunt banii lor care oricum trebuie justificati 
cu lucrarile care au de gand sa le faca. Privitor la celalalt motiv al rectificarii 
respective alocarea sumelor vpentru alegeri, mi se pare ca e ceva normal si daca 
legea prevede iar membrii comisiei justifica ca s-au prezentat la treaba, noi 
consilierii nu avem ce comenta. 
  D-ul primar intervine si arata ca atat directoarea cat si o parte din 
cadre, au luptat pentru acest premiu si au castigat pana la urma, este meritul lor 
si ne mandrim cu o astfel de directoare in cadrul comunei , se lupta sa aduca noi 
proiecte iar mai nou a luatr legatura cu Dan Voiculescu pentru lansarea unui nou 
proiect . Suntem pe aceeasi lungime de unda si treaba merge bine in cadrul 
comunitatii, exista o legatura stransa intre scoala si primarie si colaboram foarte 
bine. 
  Nu mai sunt discutii la acest punct. D-ul presedinte de sedinta 
supune spre aprobare proiectul de hotarare prezentat si consilierii il aproba  in 
unanimitate de voturi. 
                 La punctul doi  al ordinei de zi  se da cuvantul  d-nului presedinte al  
comisiei pentru a prezenta raportul comisiei de specialitate care este favorabil 
iar raportul compartimentului de resort este prezentat de d-na Gheorghita 
Aurelia – secretarul comunei. D-ul Primar prezinta Expunerea  de motive la 
proiectul de hotarare aprobarea  dezmembrarii terenului din tarlaua 17 parcela 
427-teren intravilan din domeniul privat al comunei Balteni;  

                   Se da cuvantul consilierilor.   

  D-ul consilier  Grecu Vasile in cuvantul sau in treaba daca  pentru 
dezmembrarea aceasta facem noi plata sau o face  cumparatorul terenului, 
respectiv d-ul Baractaru si cat costa. D-ul primar ii raspunde  d-ului consilier si 
arata ca plata pentru dezmembrare o facem noi si costa 540 lei deoarece d-ul 
Baractaru a achitat in intregime pretul stabilit in procesul verbal de licitatie . 

  D-ul consilier Leahu Gheorghe in cuvantul  sau arata ca e bine ca se 
termina odata cu acest caz, fiindca a facut obiectul multor sedinte de consiliu 
local. D-ul consilier  intreaba ce se intampla cu terenul ce urmeaza a fi 
concesionat. D-ul primar arata ca deocamdata  d-ul Baractaru doreste sa-l 
concesioneze fiindca e clar ca tot dumnealui il foloseste , insa nu dispune de 
bani, dar daca mai dureaza acest lucru consider ca e bine ca prin hotarare de 
consiliu sau in cadrul unei sedinte sa stabilim cat va plati pentru terenul ce il 
foloseste din acea parcela. 

  La acest punct al ordinei de zi nu mai sunt probleme. D-ul 
presedinte de sedinta supune spre aprobare proiectul de hotarare de la punctual 
doi al ordinei de zi, care este aprobat in unanimitate de voturi . 



  Incontinuare d-ul presedinte de sedinta da cuvantul consilierilor 
pentru a-si prezenta raportul. 

  Prezinta raportul de activitate d-nii consilieri: Coropcianu Vasile, 
Marin Matei Virginia,Ciohodaru Ion, Motas Danut, Leahu Gheorghe, Bunea Ion  
si Grecu Vasile , ceilalti consilieri  respective: Guradeoaie Coca, Mihalcea Ioan 
si Savin Neculai au prezentat in mare raportul de activitate, verbal, urmand ca 
intr-o zi sau doua sa-l  prezinte si scris , secretarului comunei.      

            Deoarece discutiile s-au epuizat, d-ul presedinte de sedinta multumeste 
consilierilor si invitatilor pentru prezenta si declara lucrarile sedintei inchise. 
 
                      PRESEDINTE DE SEDINTA, 
                            MIHALCEA IOAN 
                                                                                                SECRETAR, 
                                                                                       GHORGHITA AURELIA 


